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Inspreektekst namens de Tennisvereniging Welgelegen TCW te Warnsveld – 
Gemeenteraadsvergadering 

Geachte voorzitter, raadsleden, 

Dank dat ik hier namens onze tennisvereniging TCW te Warnsveld het woord mag voeren. 

Wij zijn een gezonde, bloeiende sportvereniging op eigen grond — en dat willen wij graag zo houden. 
Wij steunen het plan om het elektriciteitstracé ondergronds aan te leggen, maar maken ons ernstige 
zorgen over de gekozen route, die dwars onder ons eigen terrein loopt. Dit is in strijd met het 
uitgangspunt van de gemeente om het tracé zoveel mogelijk langs perceelranden te realiseren. 

Wij hebben onze zorgen en bezwaren herhaaldelijk bij de gemeente Zutphen en Qirion kenbaar 
gemaakt. Toch zien wij dat deze nauwelijks worden meegenomen in de besluitvorming. Er is ook 
namens het bestuur TCW  een zienswijze ingediend d.d. 26 februari 2025 /zaaknummer 734980. 

Wij maken ons grote zorgen over: 

• de impact op onze sportfaciliteiten, 

• de veiligheid en gezondheid van onze leden (o.a. vanwege elektromagnetische velden), 

• de waardevermindering van onze grond. 

Tot op heden hebben wij geen bevredigende onderbouwing ontvangen waarom het beoogde tracé 
de grond onze tennisvelden doorkruist, terwijl wij wél alternatieven hebben aangedragen. Wij stellen 
voor om de kabels rondom de tennisbanen aan te leggen. Er is voldoende ruimte beschikbaar, en dit 
zou een minder ingrijpende oplossing zijn, met minder risico op schade en gezondheidsklachten. 

Onze voorkeur gaat uit naar variant 3 zie rapport Qirion RTE-0260. 

Wij doen hierbij nogmaals een dringend beroep op u: de gemeente gaat in deze zaak voorbij aan 
haar eigen opgestelde uitgangspunten/traceringspunten Tennet. 
zoals perceeleigenaren niet onnodig te belemmeren. Tevens vergeet gemeente Zutphen 
 te vermelden dat omliggende percelen eigendom zijn van gemeente Zutphen.  Kijk opnieuw en 
zorgvuldig naar het voorgestelde tracé. We vragen u om onze bezwaren en zorgen serieus te nemen, 
en samen tot een oplossing te komen die recht doet aan zowel het gemeentelijk belang als aan onze 
sportvereniging. 

Dank u wel. 

 

 


